



- 谷力群，女，黑龙江哈尔滨人，1967年7月生人，汉族，中共党员，法学博士，教授，硕士生导师，人才测评研究所所长。CIPMT国际职业培训师，国家高级职业指导师，国家一级人力资源管理师，国家二级心理咨询师。中科院EAP签约专家，辽宁省大学生心理健康教育名师，大连市心理学会管理心理学专委会主任。

**所在学科专业：**工商管理、农业推广

**主要研究方向：**工作分析与人才素质测评，职业心理学

**主要研究成果：**近年来主持辽宁省教育厅项目、辽宁省社会科学规划基金项目、辽宁省社科联项目等纵向课题10项，主持与企业合作的横向课题6项。在《现代教育研究》、《湖南师范大学学报》等发表论文20余篇，主编和参编教材2部。曾获得辽宁省第二届哲学社会科学学术年会优秀成果三等奖，辽宁省教育科研优秀成果三等奖。

联系电话：18641186416

E-mail: 18641186416@163.com

Prof. Liqun Gu, female, Harbin, Heilongjiang, born in July 1967, Han nationality, member of the Communist Party of China, doctor of law, professor, master's program tutor, director of personnel evaluation research institute.

CIPMT International Professional Trainer, Senior National Career Advisor, National Human Resources Management Advisor First Class, National Psychological Counselor Second Class. Chinese Academy of Sciences EAP Expert, Liaoning College Student Mental Health Education Honorary Teacher, Dalian Psychological Society Management Psychology Special Committee Director.

Discipline Specialty: Business Administration, Agricultural Extension

Major Research Direction: job analysis and talent quality evaluation, occupational psychology

Major Research Achievements: In recent years, Prof. Gu has supervised over 10 depth projects and 6 width topics in cooperation with enterprises for Liaoning Provincial Department of Education, Liaoning Province Social Science Planning Fund Project, and Liaoning Province Social Science Alliance Project. Prof. Gu also published more than 20 papers in the "modern education research", "Hunan Normal University" and has been an editor for 2 pieces of teaching material. Prof. Gu has won third class award for Outstanding Achievements in the Liaoning Second Academic Annual of Philosophy and Social Sciences and third class award for Liaoning Outstanding Achievements in Education and Research.

Tel: 18641186416

E-mail: 18641186416@163.com